

《是时候说再见啦，《小谢尔顿》最终季第七季明年2月播出》

还记得美剧《生活大爆炸》里的谢尔顿·库珀吗？他毒舌、自我却极度聪明，深受全世界观众的喜爱，粉丝们亲切地称他为“谢耳朵”，那么，小时候的谢耳朵是什么样子的呢？

《小谢尔顿》讲述的就是谢耳朵小时候的故事，这是一部关于天才怪咖谢耳朵成长经历的电视剧，剧中的谢耳朵有丰富的科学理论知识，却极度缺乏生活常识，常常会引发不少笑话。

从2017年开始，《小谢尔顿》已经陪伴我们走过了6个春秋，是时候说再见啦！





After two extremely popular series, everyone ' s favorite smart-mouthed genius will soon bid television viewers everywhere farewell.

在两部极其受欢迎的系列剧播出之后，大家最喜欢的毒舌天才即将与各地的电视观众告别。

Hit series “ Young Sheldon ” will conclude with its upcoming seventh season, the show ' s network CBS announced in an email to CNN on Tuesday.

周二，CBS在给CNN的一封电子邮件中宣布，热播剧《小谢尔顿》将在即将到来的第七季完结。

The sitcom will air a one-hour series finale on Thursday, May 16, the release said.

这部情景喜剧将于2024年5月16日星期四播出大结局，时长1小时。



“ Young Sheldon ” is a prequel spinoff to mega-hit show “ The Big Bang Theory, ” which ran on CBS from 2007 to 2019.

《小谢尔顿》是2007年至2019年在哥伦比亚广播公司播出的热播剧《生活大爆炸》的前传衍生剧。

That show introduced viewers to Sheldon Cooper, portrayed by Jim Parsons, an incredibly brilliant but socially awkward physicist who sees the world somewhat differently from those around him – to often hilarious effect.

这部剧向观众介绍了吉姆·帕森斯饰演的谢尔顿·库珀，他是一位才华横溢但社交能力欠缺的物理学家，他看世界的方式与周围的人不同，经常出现搞笑的事情。

In the spinoff, Sheldon's childhood and early family life is explored, with “Big Little Lies” actor Iain Armitage taking on the titular role.

该衍生剧探讨了谢尔顿的童年和早期的家庭生活，《大小谎言》的演员伊恩·阿米蒂奇担任主角。



Between the two series, next season's conclusion of “Young Sheldon” means the beloved character will have been on the air for 17 years.

两部系列剧之间，下一季《小谢尔顿》的结束意味着这个受人喜爱的角色将连续播出17年。

“Being able to tell the origin of Sheldon Cooper, and expanding the story to include the entire Cooper family has been a wonderful experience,” executive producers Steve Holland, Steven Molaro and Chuck Lorre said in the CBS statement.

“能够讲述谢尔顿·库珀的起源，并把故事扩展到包括整个库珀家族，是一次美妙的经历”，执行制片人史蒂夫·霍兰德、史蒂文·莫拉罗和查克·劳尔在CBS的声明中说。



“ We are grateful to our fans for embracing this chapter of the Coopers these past six seasons, and on behalf of the entire ‘ Young Sheldon ’ family, we ’ re excited to share this final season with you. ”

。“ 我们要感谢我们的粉丝在过去的六季里接纳了库珀家的这一篇章，我们代表整个‘小谢尔顿’家族，很高兴与大家分享这个最后一季。 ”

The final season of “ Young Sheldon ” will premiere on CBS on Thursday, February 15.

《小谢尔顿》的最后一季将于2024年2月15日星期四在CBS首播。